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Korta minnesanteckningar från Seniorträffen 16/4 på klubben 

Först hälsades alla deltagare välkomna och speciellt Margareta Spjuth, Pia Johnsen 

och Jan Widlund som är nya medlemmar efter 1/11/2023 och närvarande. Ca 20 nya 

medlemmar 60+ har vi fått inför 2024. 

Därefter informerade Claes Berfeld, vår klubbchef om läget på klubben. 

Jag informerade om hur deltagandet i Tisdax såg ut 2023. Vi hade ungefär samma 

antal spelade ronder 2023 som tidigare år, ca 1100. Frågan till de deltagande var hur 

vi skall vi få fler att delta. Några förslag kom upp och de mest genomförbara är ett 

förslag om gemensam lunch efter spel. Skall försöka testa det på våra två 

kanonstarter. 

Därefter kort genomgång av tävlingsprogrammet med extra fokus på par- och 

lagtävlingarna.  

Två-mannashamble i maj, räkna 1,21,3 i juni, tremannarumble och SILUX i juli, 

seniorresa till Vassunda och KM 70+ och tremannashamble i augusti, Irish Rumble 

och Septembersvingen i september och Texas scramble i oktober. 

I singelspelet inkl Tisdax OoM spelar vi i lika stora klasser, var femte deltagare får 

pris, fem omgångar i OoM av fjorton räknas i slutresultatet. På nya hemsidan finns 

Senior&Regelkommittén representerad under SoGK/Organisation/Kommittéer och 

under Tävla/Veckotävlingar. Under Veckotävlingar kommer regelbundet Tisdax 

resultat kommenteras. 

Golfvärdsfunktionen bemannas i år av ca 15 medlemmar. 

Mötet avslutades med några regelfrågor som ni kan se nedan 

 

 FRÅGA 5: 

En boll som spelas från greenen ses träffa en mask innan den går i hål. 

o Plikt eller ej? Spelas om eller hålad? 

Svar FRÅGA 5: 

”Det blir ingen plikt och bollen är hålad”. 

Förklaring 

Se Regel 11.1b(2). Det blir ingen plikt och eftersom bollen träffade ett djur som definieras 

som ett löst naturföremål, spelas bollen som den ligger och är i detta fall hålad. 

FRÅGA 6: 

• Din boll stannar i en greenbunker. När du gör din baksving för slaget, vidrör du ett löv 

i bunkern med din klubba. 

o Vilken plikt? 0,1 eller 2 slag? 

Svar FRÅGA 6: 

”Det blir ingen plikt”. 

Förklaring 

Innan spelaren spelar en boll i en bunker får han/hon ta bort lösa naturföremål och flyttbara 

tillverkade föremål. (Se Regel 12.2a) 
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FRÅGA 9: 

• I slagspel får en spelare öva från en bunker nära green på det hålet som just avslutats. 

o Tillåtet eller ej? 

Svar FRÅGA 9: 

”Ej tillåtet” 

Förklaring 

Se Regel 5.5b. En spelare tillåts öva puttning eller chippning på eller nära greenen på det hål 

som just avslutats, men övningsslag får inte göras från en bunker. 

FRÅGA 14: 

• När en boll lyfts för att kolla om den är hackad eller sprucken, får en spelare rengöra 

bollen så mycket som behövs för att se om den är hackad eller sprucken. 

o Rätt eller fel? 

Svar FRÅGA 14: 

”Fel” 

Förklaring 

Se Regel 14.1c och 4.2c. När en boll lyfts från ett område på banan, annat än green, för att se 

om den är hackad eller sprucken, är rengöring inte tillåtet. 

 

FRÅGA 15: 

• En spelare slår sitt andra slag, letar efter bollen kort och går sedan tillbaka och droppar 

en annan boll med plikt enligt slag och distans. Före spelaren kunde spela den 

droppade bollen, hittades spelarens ursprungliga boll inom tre minuter från det att 

spelaren började leta efter den. 

o Skall spelaren spela den ursprungliga bollen eller den droppade? 

Svar FRÅGA 15: 

”Spelaren måste fortsätta med den droppade bollen”. 

Förklaring 

Se Regel 18.1. När spelaren sätter en annan boll i spel med plikten enligt slag och distans, är 

den ursprungliga bollen inte längre i spel och får inte spelas. 

 

 

 


